
Zápis
z 6. schůze podvýboru pro oblasti financované ze státního rozpočtu -

výzkum, investice, dotace
konané dne 26. března 2009

Přítomni: poslanci dle prezenční listiny, za Ministerstvo zdravotnictví 
ředitel Odboru investičního rozvoje Ing. Zdeněk Kot a ing. Binter

     Schůzi podvýboru zahájil jeho předseda posl. Krajíček, který přivítal 
přítomné a seznámil je s pořadem schůze, kterým je:

1. Přehled a zhodnocení investičních akcí realizovaných z kapitoly státního 
rozpočtu Ministerstva zdravotnictví - kapitola 335 v roce 2008. 

Uvedl, že původně plánovaný bod "Investiční záměry Ministerstva 
zdravotnictví pro rok 2009" bude vzhledem k vyslovení nedůvěry vládě a nejisté
situaci vypuštěn. Poté předal slovo řediteli Kotovi.

P. Kot seznámil přítomné poslance s částkami, které byly vynaloženy v 
minulém roce do resortu zdravotnictví. Oznámil, že rezervní fond z roku 2008 
nebyl dosud vyčerpán - nespotřebovaných 1,6 mil. korun se bude vracet zpátky, 
pokud nebudou profinancovány.  Usnesením vlády byl rezervní fond snížen. 
Další peníze by měly být získány z prodeje movitého majetku ve vlastnictví 
Ministerstva zdravotnictví. Sdělil, že část peněz už je přislíbena k financování 
velkých investičních akcí jako je výstavba traumatologie v Ostravě, koupě 
nového gama-nože Nemocnici na Homolce, výstavba onkologického pavilonu 
nemocnice v Ostravě, Psych. léčebně v Bohnicích, atd.  

Posl. Krajíček upozornil na stáří některých psychiatrických léčeben a nutnost
rekonstrukcí vzhledem ke stáří těchto budov. 

P. Binter krátce informoval také o postupu rekonstrukce Dětské části Fakultní
nemocnice v Motole, která probíhá za plného provozu.

Poté diskusi předseda podvýboru posl. Krajíček schůzi podvýboru ukončil. 

Zapsala: M. Nejdlová

Miroslav Krajíček, v. r.
předseda podvýboru
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